
Az én Erasmus élményem 

 

Sziasztok, Liptai Laura vagyok a Miskolci Egyetem Gazdaságtudományi Karának 

elsőéves MBA (Master of Business Administration) hallgatója. A 2021/2022-es tanév tavaszi 

félévét a spanyolországi Gironai Egyetemen (Universitat de Girona) töltöttem. 2020-ban volt 

szerencsém először kiutazni Gironába szintén az Erasmus+ program kereteiben, valamint a 

tavaly nyári szakmai gyakorlatomat is Gironában töltöttem, így szerintem láthatjátok, hogy 

nekem mennyire megtetszett az spanyol életérzés.  

Ebben a félévben szerencsésnek mondhatom magam, hiszen a kapcsolatok révén 

egyszerű volt lakást találnom, valamint idén először nem egyedül vágtam bele ebbe a kalandba, 

hanem két másik gazdásztársammal együtt.  

Számtalan élménnyel gazdagodtunk, mint ahogy láthatjátok a videóban. Kint 

tartózkodásom alatt mindamellett, hogy bejártuk a Costa Brava városait, lehetőségem volt 

elutazni Madridba, a Kanári-szigetekre, Portugáliába és Olaszországba. Mivel a francia határ 

nagyon közel volt, az egyik nap vonattal elmentünk a legközelebbi franciaországi városba és 

onnan visszatúráztunk Spanyolországba.  

Az árakat tekintve Spanyolországban is érezhető az infláció hatása. A szobák ára 

átlagosan 250-300 € körül mozog, ami már sokszor tartalmazza a víz, gáz és a fűtés árát is. Az 

élelmiszerek tekintetében van számos dolog, ami sokkal drágább, mint itthon, például az 

üdítőitalok, de van, ami olcsóbb vagy hasonló árban mozog.  

Közlekedést tekintve legtöbbször sétáltunk mindenhova, a partra pedig busszal 

mentünk, ami átlagosan 11-13 € oda-vissza. A busz mellett a vonatot is használtuk, ha 

Barcelonába mentünk vagy épp északabbra található tengerpartra. Nehéz megállapítani, hogy 

havonta átlagosan mennyit költöttünk, hiszen mindenki más habitusú és máshogy költi a pénzt, 

de szerintem nem árt egy keveset spórolni mielőtt kiutazunk, hogy minden lehetőséget 100%-

ig kitudjunk használni. 

Nem ez az első beszámolóm arról, hogy milyen volt a kint töltött időszak a számomra, 

de szerintem ezúttal ez a videó sokkal többet el fog tudni mondani arról, hogy mennyi gyönyörű 

helyen jártunk, mennyire élveztük azt, hogy egy másik országban élhetünk és egy másik 

kultúrával ismerkedhetünk meg. Remélem, hogy aki csak egy kicsit is elgondolkozott azon, 

hogy elindul ezen az úton és kipróbálja magát egy új országban az ennek a hatására teljesen 

biztos lesz abban, hogy megéri részt venni ebben a programban. 


